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Αθήνα,  1 Ιουνίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 

Θέμα : Σκανδαλώδης σύμβαση  νοσοκομείου του ΕΣΥ με ιδιωτικά ασθενοφόρα χωρίς 
άδεια καταλληλότητας  

 
Δεν έχουν τέλος οι προσπάθειες της κυβέρνησης της ΝΔ να ιδιωτικοποιήσει το Δημόσιο 
σύστημα υγείας και να παραδώσει κερδοφόρα τμήματά του σε ιδιωτικά συμφέροντα. Με 
πρόσχημα τις ελλείψεις του ΕΣΥ, που αυτή την περίοδο έχουν επιδεινωθεί λόγω της 
εγκατάλειψης και αποδιοργάνωσης των δημόσιων δομών υγείας, τα νοσοκομεία προχωρούν 
σε παράνομες και σκανδαλώδεις συμβάσεις με ιδιωτικές εταιρείες για υπηρεσίες αμφίβολης 
ποιότητας και πολύ υψηλού κόστους. 
  
Στη Θεσσαλονίκη, με απόφαση του διοικητή του ΓΝ "Ιπποκράτειο", έγινε απευθείας ανάθεση 
των διακομιδών ασθενών με ασθενοφόρο , σε ιδιωτική εταιρεία με  την επωνυμία "Νοσοκόμα 
στο σπίτι"  και με κόστος 22.643 ευρώ/μήνα.  
Επειδή όμως  :  
α) Το Υπουργείο Υγείας δεν έχει θεσπίσει θεσμικό πλαίσιο για την υπογραφή τέτοιων 
συμβάσεων ανάθεσης υπηρεσιών ασθενοφόρων από τα νοσοκομεία σε ιδιώτες 
β) Η αίτηση της συγκεκριμένης εταιρείας προς το ΕΚΑΒ ώστε να της δοθεί η έγκριση να διαθέτει 
υπηρεσίες ασθενοφόρων έχει απορριφθεί  
γ) Παρότι η σύμβαση ανανεώνεται κάθε μήνα από τον Ιανουάριο, όχι μόνο δεν έχει γίνει 
ανοικτός διαγωνισμός, αλλά ούτε καν δημόσια πρόσκληση ενδιαφέροντος για υποβολή 
προσφορών 
δ) Τα οχήματα που χρησιμοποιεί η εταιρεία δεν είναι πιστοποιημένα ως ασθενοφόρα από το 
ΕΚΑΒ 
ε) Τα οχήματα δεν φέρουν νόμιμες πινακίδες κυκλοφορίας, αλλά ένα χαρτί Α4 στο οποίο 
αναγράφεται ένας αριθμός 
στ) το προσωπικό της εταιρείας που παρέχει την υπηρεσία δεν είναι πιστοποιημένοι 
διασώστες, όπως απαιτείται από το θεσμικό πλαίσιο για κάθε δημόσιο ή ιδιωτικό ασθενοφόρο  
ζ) Το Υπουργείο Υγείας  και οι κρατικοί φορείς οφείλουν να λειτουργούν στο πλαίσιο της 
νομιμότητας 
η)  οι παρεχόμενες υπηρεσίες προς τους ασθενείς πρέπει να είναι πιστοποιημένες με βάση τις 
προδιαγραφές ποιότητας  και ασφαλείας που έχει θεσπίσει η Πολιτεία  
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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1. Είναι σε γνώση του Υπουργείου και της 3ης ΥΠΕ αυτές οι ενέργειες  του Διοικητή του 
"Ιπποκράτειου" Νοσοκομείου Θεσσαλονίκης; Θα ελέγξει τη νομιμότητα τους ;  
2. Υπάρχει κυβερνητική βούληση ενίσχυσης του ΕΚΑΒ με το αναγκαίο μόνιμο προσωπικό, έτσι 
ώστε να μπορεί να  διεκπεραιώνει  έγκαιρα και με ασφάλεια τις  δευτερογενείς διακομιδές των 
νοσοκομείων του ΕΣΥ και να μην ανατίθεται  αυτό το έργο σε ιδιωτικά ασθενοφόρα που δεν 
πληρούν τα απαιτούμενα ποιοτικά standards;  
3. Υπάρχει σχέδιο συνολικής αναβάθμισης του ΕΚΑΒ και  στοχευμένης πρόσληψης μόνιμων 
γιατρών με εξειδίκευση ή αποδεδειγμένη εμπειρία στην Επείγουσα Ιατρική, έτσι ώστε να 
αναλάβει το ΕΚΑΒ τις διανοσοκομειακές διακομιδές διασωληνωμένων ή βαρέως πασχόντων 
ασθενών και να αποσυρθεί η επικίνδυνη ρύθμιση του Υπουργείου Υγείας που επιτρέπει τη 
διενέργεια αυτών των διακομιδών από  γιατρούς άσχετων με το αντικείμενο ειδικοτήτων ; 
 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Ξανθός Ανδρέας 

 

 Αυγέρη Δώρα 

 

Βαρεμένος Γιώργος 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

Βαγενά Άννα 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ζαχαριάδης Κωστας 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Μανόλης 

Κασιμάτη Νίνα 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χάρης 
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Μάρκου Κώστας 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Μπάρκας Κώστας 

Μωραϊτης Θάνος 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Ξενογιαννακοπούλου Μαραλίζα 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Τζούφη Μερόπη 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νικόλαος 

Φωτίου Θεανώ 

Χατζηγιαννάκης Μίλτος 

Χρηστίδου Ραλλία 




